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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 11. redni seji, dne 3. 6. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 10. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 29. 1. 2020, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 11. 
redni seji, dne 3. 6. 2020, sprejme  

ZAPISNIK 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 29. 1. 2020, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Fekonja, Franc Zorko, Irena Kozar, mag. 
Mirko Žmavc, Primož Čuček, Denis Ploj. 

 

3.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     4.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Slavko Prejac – predstavnik podjetja Urbis d.o.o.,  
Janez Kalan – investitor, Boštjan Berlak – predstavnik podjetja Saubermacher d.o.o., 
Franc Cipot – predstavnik podjetja Cerop d.o.o. 

 

ODSOTNI: 

/ 

 

Ad 1)   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda, na katerega člani Občinskega 
sveta niso podali pripomb in ga dal na glasovanje. Predlagal je, da se točka 5 - Sklep o 
potrditvi investicijskega programa (IP) za projekt »Energetska sanacija Osnovne šole 
Cerkvenjak – Vitomarci«, prestavi na 3. točko dnevnega reda. 

 



 

SKLEP ŠT. 69 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 9. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o potrditvi investicijskega programa (IP) za projekt »Energetska 

sanacija Osnovne šole Cerkvenjak – Vitomarci«. 
4. Sklep o pripravi 1. sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega 

načrta Občine Cerkvenjak (Turistično naselje Andrenci). 
5. Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb ravnanja z odpadki v Občini Cerkvenjak. 
6. Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2020 (Modernizacija 

občinske ceste JP 703-601).  
7. Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2020 (Modernizacija 

občinske ceste JP 738-071).  
8. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2019. 
9. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

  

Ad 2)  Potrditev sklepov 9. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 9. redne seje Občinskega 
sveta in sprejeli  

SKLEP ŠT. 70 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 10. redni seji, dne 29. 1. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 9. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 17. 12. 2019, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 



 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3)  Sklep o potrditvi investicijskega programa (IP) za projekt 
»Energetska sanacija Osnovne šole Cerkvenjak – Vitomarci«. 

 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni sestavo predlaganega IP in poudari, da je potrditev 
omenjenega IP-ja potreben za prijavo na razpis. Predlagani investicijski program (IP) 
je razširitev DIIP-a, ki ga je Občinski svet že prejel na 9. redni seji OS. 
 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Denis Ploj, Andrej Kocbek in mag. Mirko Žmavc. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 71 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi  - ZLS (Ur. l. RS., št. 94/07-
UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18 in 30/18)  
in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
46/16) ter v skladu z 18. členom Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in 
obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Ur. l. RS, št. 
60/06, 54/10 in 27/16),  Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 10. redni seji, 
dne 29. 1. 2020, sprejme Sklep o potrditvi investicijskega programa (IP) za 
projekt »Energetska sanacija Osnovne šole Cerkvenjak – Vitomarci«, v vsebini 
kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 



 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 4)   Sklep o pripravi 1. sprememb in dopolnitev Občinskega 
prostorskega načrta Občine Cerkvenjak (Turistično naselje 
Andrenci). 

 
 
Župan Marjan Žmavc preda besedo investitorju Janezu Kalanu. 
 
G. Janez Kalan se uvodoma osebno predstavi in predstavi tudi družinsko podjetje oz. 
dejavnost, ki ga opravlja. Prisotne seznani z nameravano investicijo glamping 
turističnega naselja v Andrencih in poudari, da bo projekt v celoti investiran s sredstvi 
družinskega podjetja. Naniza prednosti omenjenega projekta na domače okolje in 
prosi Občinski svet za potrditev oz. podporo. 
 
 
G. Slavko Prejac, predstavnik podjetja Urbis d.o.o., predstavi predlagane spremembe 
in dopolnitve Občinskega prostorskega načrta Občine Cerkvenjak za Turistično naselje 
Andrenci. Predlog pobude spremembe in izgled oz. idejno zasnovo turističnega 
naselja, je članom Občinskega sveta slikovno predstavil s pomočjo powerpoint 
predstavitve. 
 
Ob 18.00 uri se seje udeleži član OS, Primož Čuček. 
 
Župan Marjan Žmavc izrazi podporo k sodelovanju z investitorjem in podpira 
investicijo, ki bo za občino oz. kraj prinesla pozitivne učinke. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali:  
Franc Zorko, Denis Ploj, Andrej Kocbek, Irena Kozar, Primož Čuček. Člani OS so v 
razpravi izrazili podporo predstavljeni investiciji.  

 



 

Po razpravi je župan dal na glasovanje 

SKLEP ŠT. 72 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), se Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 10. redni seji, dne 
29. 1. 2020, seznani s Sklepom o pripravi 1. sprememb in dopolnitev Občinskega 
prostorskega načrta Občine Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 5)  Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih 
javnih služb ravnanja z odpadki v Občini Cerkvenjak. 

 
 
 
Župan Marjan Žmavc preda besedo predstavnikom podjetja Saubermacher Slovenija 
d.o.o. in Cerop d.o.o. 
 
G. Boštjan Berlak, predstavnik podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o., predstavi 
spremembe, ki so nastale od prejšnje obravnave na seji OS in ponovno predstavi 
razloge za povišanje cene. Pojasni, da so ostale občine UE Lenart predlagani elaborat 
že sprejele, zato se ponovno predlaga potrditev predlaganega elaborata, da občina 
ostane znotraj enotne cene v občinah na območja UE Lenart. 
 
G. Franc Cipot, predstavnik podjetja Cerop Puconci d.o.o. predstavi delovanje 
zbirnega centra v Puconcih za skupaj 41 občin. Cena obdelave in odlaganja bo v 
prihodnje enotna za vse občine. Predstavi postopek obdelave odpadkov, ki se izvaja 
večji del ročno in pojasni, da odpadke za sežig vozijo v Avstrijo in delno na Slovaško. 
Opozori na dolgoročni problem sežiganja odpadkov in vzpostavitve sežigalnice v 
Sloveniji. 
 
 
Razprava: 



 

V razpravi so sodelovali: 
Franci Zorko, Andrej Kocbek, Irena Kozar, Primož Čuček, mag. Mirko Žmavc, Franc 
Fekonja in Simona Firbas. 
 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
  

SKLEP ŠT. 73 

Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/12, 109/12, 76/17 in 

78/19), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 10. redni seji, dne 29. 1. 2020, 
sprejme Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb ravnanja z odpadki v Občini Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
   
Ad 6)  Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2020 (Modernizacija 

občinske ceste JP 703-601).  
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
Ga. Metka Lah Simonič pojasni, da je predlagani in potrjeni sklep obvezni del razpisne 
dokumentacije ob prijavi na razpis Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo – 
23. člen ZFO. 
 
Razprava: / 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  



 

SKLEP ŠT. 74 

Na podlagi 55. člena Zakona o lokalni samoupravi - ZLS-UPB2 (Ur. l. RS, št. 
94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18), 85. 
člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 14/13 – popr., 101/13, 
55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), Pravilnika o postopkih za izdajo 
soglasja k zadolževanju občin (Ur.l.RS, št. 55/15), 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (UGSO, 46/16), in Odloka o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 
2020 (UGSO, št. 56/19), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 10. redni seji, 
dne 29. 1. 2020, sprejme Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2020, v 
vsebini, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 7)  Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2020 (Modernizacija 

občinske ceste JP 738-071).  
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
Ga. Metka Lah Simonič pojasni, da je predlagani in potrjeni sklep obvezni del razpisne 
dokumentacije ob prijavi na razpis Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo – 
23. člen ZFO. 
 
Razprava: / 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 75 

Na podlagi 55. člena Zakona o lokalni samoupravi - ZLS-UPB2 (Ur. l. RS, št. 
94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18), 85. 
člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 14/13 – popr., 101/13, 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677


 

55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), Pravilnika o postopkih za izdajo 
soglasja k zadolževanju občin (Ur.l.RS, št. 55/15), 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (UGSO, 46/16), in Odloka o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 
2020 (UGSO, št. 56/19), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 10. redni seji, 
dne 29. 1. 2020, sprejme Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2020, v 
vsebini, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 8)  Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2019. 

 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič 
 
Ga. Metka Lah Simonič pojasni, da je vsako leto potrebno oddati poročilo o izvedenih 
ukrepih za preteklo leto. Predstavi investicije, ki so bile izvedene in so zapisane v 
letnem poročilu v gradivu. 
 
Razprava: 
 
V razpravi je sodeloval Andrej Kocbek. 
 
 
Člani Občinskega sveta se seznanijo s sklepom: 

SKLEP ŠT. 76 

Na podlagi 19. člena Pravilnika o metodologiji in obvezni vsebini lokalnega 
energetskega koncepta (Ur.l.RS, št. 56/16) in 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), se Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 10. redni seji, dne 29. 1. 2020, seznani z Letnim poročilom o 
izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta Občine 
Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 2019, v vsebini kot je predlagan. 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544


 

Ad 9)  Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Župan Marjan Žmavc povzame podane pobude na prejšnji seji OS in ugotovi 
realizacijo podanih pobud in poda odgovore. 
Seznani z elektronskim sporočilom podjetja Gradbeništva Pintarič, o preoblikovanju 
podjetja in preimenovanjem v GDO d. o. o., ki bo po izjavi napisanega, nadaljeval 
projekt izgradnje poslovnega objekta v Cerkvenjaku.  
 
G. Andrej Kocbek ponovno opozori na neurejenost zemljišča oz. parcele v lasti 
omenjenega podjetja. 
 
Ga. Irena Kozar opozori tudi na ostala neurejena oz. zaraščena zemljišča v občini. 
Potrebno sprejeti akt, ki bo določal zavezo lastnikom za urejanje oz. čiščenje parcel. 
 
G. Franc Fekonja seznani prisotne, da se obnova kužnega znamenja v Čagoni že 
izvaja in bo zaključena predvidoma v mesecu marcu. 
 
Župan Marjan Žmavc seznani z najdenim posvetilom v kužnem znamenju v Čagoni, iz 
leta 1926. 
 
G. Franci Zorko: 
- se zahvali Marku Kocbeku, za ogled ceste in bankin oz. muld po občini, ki so 

potrebne sanacije.  
- pove, da je na sprejemu podjetnikov in poslovnih partnerjev bila podana pobuda za 

vzpostavitev širokopasovnega omrežja v občini, kar bo v prihodnje potrebno urediti.  
- na prireditvah oz. proslavah v dvorani Doma kulture, opaža slabo ozvočenje.   

Potrebno bo razmišljati o novem ozvočenju, ki bi ga lahko uporabili tudi na drugih 
prireditvah izven dvorane.  

 
Župan Marjan Žmavc pove, da se je danes pogovarjal z g. Šalamonom – odgovornim 
za projekt RUNE, ki mu je zagotovil, da je projekt v postopku projektiranja, izvedba pa 
bi naj bila v jesenskih mesecih 2020. Župan pojasni tudi, da je občina bila uspešna pri 
prijavi na razpis za projekt Wi-Fi 4 EU. Glede ozvočenja v dvorani KD pa se strinja, da 
bo v prihodnje potrebno zagotoviti sredstva za ta namen. 
 
G. Primož Čuček pove, da je ozvočenje (razen brezžični mikrofoni), ki je v dvorani, v 
lasti Kulturnega društva Cerkvenjak. Predlaga, da se v prihodnje planira sredstva za 
ureditev odra (zakulisje) in ozvočenje. 
 
Ga. Metka Lah Simonič pojasni, da je občina oddala projektne ideje za investicije v 
projektnem obdobju 2021-2027, med temi je tudi ureditev odra z ozvočenjem in 
prostorov pod odrom. 
 
Ga. Simona Firbas vpraša, kakšni so rezultati meritev na cesti v Stanetincih in kakšne 
so možnosti realizacije ureditve pločnika na tem delu ceste. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da je naročena odmera ceste. Glede na rezultate meritev, ki 
so pokazale na plaz, je za jutri predviden sestanek, na katerem se bo dogovorilo glede 
morebitne sanacije plazu s strani DRSI in izgradnje pločnika. Realizacija sanacije 



 

plazu lahko traja več let, zato se bomo poskušali dogovoriti samo za sanacijo cestišča 
in izgradnjo pločnika.  
 
Ga. Simona Firbas zastavi vprašanje glede problematike zaraščenih zemljišč in koga 
se naj obvesti. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, v kolikor gre za kmetijsko zemljišče in če je zemljišče v 
bližini ceste, se obvesti Kmetijski inšpektorat in Komunalno inšpekcijo. 
 
G. Denis Ploj: 
- vpraša kdaj bo izvedena sanacija oz. širitev bankin ceste LC 203 231 (Kadrenci – 

Smolinci – Gabrnik).  
- prosi za pomoč občine pri ureditvi avtobusnega postajališča v Župetincih, na 

zemljišču v zasebni lasti (po predhodnem soglasju lastnika).  
- opozori, da v Kadrencih in še v določenih krajih v občini ni signala za mobilne 

telefone. Prosi za urgiranje občine. 
- pohvali ureditev odtokov in delo zaposlenih v režijskem obratu občine. 
 
Župan Marjan Žmavc glede posredovanja na Telekom Slovenije d. d., za zagotovitev 
mobilnega omrežja pove, da se naj na občino pošlje pobudo, ki jo bomo posredovali 
na Telekom Slovenije d.o.o. . Sanacija ceste LC 203 231 (Kadrenci – Smolinci – 
Gabrnik), bo izvedena tekom letošnjega leta. 
 
Mag. Mirko Žmavc: 
- opozori na parkiranje tovornjakov na parkirišču pri pokopališču. Predlaga, naj občina 

urgira in se namestijo opozorilni znaki za prepoved parkiranja za tovorna vozila. 
- opozori na slabo svetilnost talnih luči pred prehodih za pešce v centru Cerkvenjaka. 

G. Andrej Kocbek pohvali aktivnosti PGD Cerkvenjak glede obnove prostorov 
gasilskega doma.  

Župan Marjan Žmavc seznani, da je občina nominirana med 11 najbolj perspektivnih 
občin v Sloveniji za nagrado Zlati kamen. Med temi občinami sta samo dve mali občini, 
ostalo so velike oz. mestne občine. 

Seja je bila zaključena ob 19. 45 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


